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Verslag Algemene Ledenvergadering van 23 januari 2024    

 

1. Opening en vaststelling agenda 

 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. De agenda wordt conform vastgesteld. 

 

2. Verkiezing Bestuursleden 

 

Het Bestuur wordt bedankt voor haar inzet. De samenstelling van het Bestuur wordt conform 

vastgesteld. 

 

3. Mededelingen vanuit het Bestuur en de koorleden. 

 

a) Er zijn vier afmeldingen ontvangen. Er zijn 24 koorleden aanwezig.  
b) De contributie blijft € 75,-- per kwartaal.  

c) Het optreden voor familie/vrienden/kennissen/belangstellenden is dit jaar op vrijdagavond 31 

mei in theater Pantalone in IJsselstein. Kaarten deels in eigen beheer (75 stuks) a 5 euro. Als 

we de kaartjes in bezit hebben ontvangen jullie een bericht waarin gevraagd wordt om aan te 

geven hoeveel kaarten je wilt hebben. Bij uitgifte van de kaarten dien je ook direct te betalen. 

Totaal kunnen er 134 mensen in. Op de onze en op de website van Pantalone stukje plaatsen, 

flyers en posters maken die wij, maar ook Pantalone kan verspreiden. Tijdens de liedjes 

kunnen we gebruik maken van een beamer waar we tijdens het liedje iets kunnen laten zien, 

bijvoorbeeld een foto dat slaat op het liedje. Wie vindt het leuk om hier iets aan te doen, denk 

hierover na en laat het ons weten – actie allen. Podium kan in drie rijen en eventueel 

achterste rij op een verhoging. Checken met Rocky – actie optredenscommissie.  
d) Voor koffie/thee in de pauze kun je een 10-bonnenboekje kopen voor € 10,--. Dat is handiger 

dan alle losse guldens die we ontvangen ivm bankkosten. Graag betalen met brief je van 10. 
Actie allen. 

e) We blijven op deze locatie repeteren. Er is gekeken naar andere locaties in Nieuwegein, maar 
die zijn op dinsdagavond niet beschikbaar. 

f) Tineke heeft contact gehad met directeur van de school. De zij-ingang wordt gebruikt door de 

crèche en heeft een ander slot op de deur. Als er een vergadering is moet men door de 

hoofdingang. Wellicht is het handig om aan te geven de aanvang van de vergadering te 

starten tussen 19.00-19.30 uur, dan hebben we er geen last van. Tineke koppelt dit terug aan 

de directeur. 

 

4. Vaststelling verslag ledenvergadering van 31 januari 2023 

 

De tekst van het verslag wordt conform vastgesteld. 

 

Naar aanleiding van de inhoud: 

 

Blz 3: 

 Optreden voor vrienden en familie proberen we jaarlijks te blijven doen. Een groter optreden 

voor ander publiek proberen we 1x per 5 jaar.  

 Cupjes voor de koffie, Truus wil dit wel blijven doen. Tijdens de borrel neemt ze dan niets 

mee. 
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 Gluren bij de buren; vrijwillige bijdrage kan gevraagd worden. We besluiten om dit voor dit jaar 

niet te doen.  

 Website bijhouden, heeft Riekie dit nog aan haar kleinzoon gevraagd. Ja, maar hij heeft daar 

geen interesse in. 

 Tonnie doet de opening/sluiting van de school niet, dat is overgedragen aan Adrie. Zij wil dit 

wel blijven doen. Als Adrie niet kan wordt het overgedragen aan iemand anders en dat is fijn. 

 Kleding heeft Tonnie overgedragen aan Helma. Helma wil het doen onder de voorwaarde dat 

iedereen elkaar respecteert als er iets over je kleding wordt gezegd.  

 Degene die bardienst heeft blijven zodat er gezamenlijk afgesloten kan worden. 

  

5. Vaststelling jaarverslag 2023 van de secretaris 

 

Het verslag wordt conform vastgesteld. 

 

6. a. Vaststelling financieel verslag 2023 door kascontrolecommissie 

 

Het financieel verslag 2023 is gecontroleerd door de kascontrolecommissie en wordt conform 

vastgesteld.  

Benoeming nieuwe kascontrolecommissie: dit worden Corrie en Annemieke.  

 

b. Vaststelling begroting 2024 

 

De begroting voor 2024 wordt conform vastgesteld.  

- Het optreden van 31 mei is niet in de begroting verwerkt omdat dit nog niet precies bekend is. De  

opbrengst van de kaarten op 31 mei a.s. is voor het koor. De baropbrengst is voor Pantalone. We 

proberen quitte te spelen. 

- Onze zaalhuur wordt per keer betaald dat we het gebruiken.  

- Rocky mag de kosten voor 5 arrangementen per jaar indienen als onkosten. Muziek haalt hij van  

 Youtube en daarvoor moet hij ook betalen. 

 

7. Rondvraag 

 

a. Hoe gaan we om met het repeteren van Kerstliedjes? 

We hadden nu voor het eerst een optreden en daarom hebben we een aantal maanden gerepeteerd. 

De koorleden willen dan wel graag dat Rocky kerstliedjes uitzoekt die dan niet te moeilijk zijn. Dit 

wordt aan Rocky teruggekoppeld - actie liedjescommissie. Het is ook niet gezegd dat er dit jaar een 

kerstoptreden komt, dat hangt er vanaf of we daarvoor gevraagd worden.  

 

b. Optredens in 2024 

Rocky brengt het vaak alsof het al definitief is, terwijl dat niet het geval is. Eens in de vijf jaar gaan we 

een optreden doen voor een eindconcert. We treden op maximaal 5x per jaar. Ook dit wordt 

teruggekoppeld aan Rocky – actie liedjescommissie.  

Verder wordt er door een aantal koorleden voorgesteld om met het boek te mogen zingen omdat het 

soms lastig is om de tekst te onthouden. Vanaf de start van het koor hebben we met elkaar 

afgesproken om de liedjes bij een optreden uit ons hoofd te doen en niet met een boek en dat houden 

we zo. Het is de bedoeling dat we contact hebben met het publiek en ook meer aan beweging gaan 

doen tijdens het zingen, dat kan niet als je een boek in je hand hebt. Als iemand net op het koor zit en 

mee wil doen met een optreden, mag er een boek gebruikt worden, maar dan moet je wel op de 

achterste rij gaan staan. 

Sing along in De Kom gaan Adry en Cootje naar kijken. De Kom wil dit jaarlijks doen. 
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In Paradiso Amsterdam schijnt er ook jaarlijks iets georganiseerd te worden, ook daar kijken Adry en 

Cootje naar. 

Gluren bij de Buren 2025 – kijken of we hieraan mee kunnen doen – actie Adry en Cootje. 

 

c. Bijwerken van de ledenlijst 

Lijst wordt goed bijgehouden door Ellen. Zij zal binnenkort de lijst nog een keer naar iedereen sturen – 

actie Ellen. 

 

d. Wie wil er centrale inkoper zijn voor thee/suiker/koffie/borrelavond? 

Hannie wil dat wel doen tot aan de zomer. Het gaat er om dat we ook een baromzet hebben. Dus als 

je zelf een fles wijn meeneemt geef je deze aan het koor. Je neemt zelf een glas en die hoef je dan 

niet te betalen. Anderen die een glas wijn willen drinken betalen hiervoor. Inventariseren wie fris wil 

drinken. Actie Hannie 

 

e. Wie wil naar de bewegingen van het koor kijken tijdens het zingen? 

Marian en Hennie willen dat wel doen. Het moet in ieder geval niet te moeilijk zijn. 

 

f. Wie wil onze website, Facebook en snoetjesboek bijhouden? 

Sylvia wil de website wel bijhouden, maar wil dan eerst nadere uitleg via Tineke en/of Nienke. Actie 

Tineke/Sylvia 

Facebook: blijft Tineke voorlopig bijhouden.  

Snoetjesboek: Tineke vraag aan Tineke vdH of zij dat wil doen. Actie Tineke 

 

g. Het zou goed zijn als de Liedjescommissie en de Optredenscommissie ook een jaarverslag 

maken zoals de secretaris maakt. Zo weten we precies wat er het afgelopen jaar allemaal is 

gebeurd. De koorleden vinden dat een goede suggestie. Dit punt zal toegevoegd worden op de 

volgende agenda van het ALV – actie Ellen. 

 

h. Het zou goed zijn als nieuwe leden een maatje hebben die diegene wegwijs maakt binnen het koor 

en e.e.a. vertelt over wat we allemaal doen. Dat zou iemand kunnen zijn binnen de stemgroep 

waar je staat. Per keer zal hier samen even over afgestemd worden – actie allen. Rocky zou bij 

een nieuw lid moeten kijken bij welke groep iemand hoort. Vaak weet men niet bij welke partij men 

hoort. Qua stem moet iemand zich ook prettig voelen bij de groep waar je staat. Dit wordt aan 

Rocky teruggekoppeld – actie Tineke/Karin.  

 

i. Als je de stoelen klaarzet voor het koor, dan graag neerzetten in poortjes zodat iedereen Rocky 

kan zien – actie allen. 

 

j. De koorleden zouden graag zien dat Rocky de liedjes meer herhaald als het nog niet goed loopt. 

De liedjescommissie koppelt dit terug aan Rocky. 

 

De voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering. 

 

 

23 januari 2024 

Ellen Schalken 

Secretaris Eigen Wijsze 


